
 

  
 

 

ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VІІ скликання 

 

П Р О Т О К О Л 

 

31 серпня  2018  року                    м. Черкаси                                                № 22 

 

засідання  постійної  комісії  обласної 

ради з питань освіти, науки, культури,  

молодіжної  політики  та  спорту 
 

Всього членів комісії – 6 

На засіданні присутні – 4 
 

ПРИСУТНІ: 

голова постійної комісії – Доманський В. М. 

секретар постійної комісії – Ковбоша О. Р. 

члени комісії: Веретільник В.В., Коваленко В. М.   
 

ВІДСУТНІ: Кашко О.М., Озірний О.А.   
 

Запрошені: 

Галушко М.І – кандидат на посаду директора комунального закладу 

«Смілянська спеціальна загальноосвітня школа-інтернат І-ІІ ступенів 

Черкаської обласної ради; 

Данилевський В.В. – начальник управління освіти і науки 

облдержадміністрації; 

Журило А.М. – голова громадської організації «Дитяче громадське 

об’єднання «Туристсько-краєзнавчий клуб «Альта»; 

Коваленко К.Ю. – заступник начальника управління сім’ї, молоді та 

спорту облдержадміністрації ; 

Карманнік Р.В. – директор Департаменту регіонального розвитку 

облдержадміністрації; 

Кравченко Н.М. – директор Департаменту фінансів облдержадміністрації; 

Паніщев Б.Є. – керівник секретаріату обласної ради; 

Кондратський Л.С. – представник комунального закладу «Черкаський 

обласний краєзнавчий музей»; 

Собко І.В. – директор комунального закладу «Черкаський обласний 

краєзнавчий музей»; 

Петров В.О. – начальник управління майном виконавчого апарату 

обласної ради;  

Шабатін О.О. – директор Департаменту культури та взаємозв’язків з 

громадськістю облдержадміністрації. 
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В засіданні взяли участь:   

Вельбівець О.І. –  голова обласної ради; 

Тарасенко В.П. –  перший заступник голови обласної ради; 

Лашкул В.Г. – депутат обласної ради. 

 

Доманський В.М. запропонував включити до порядку денного засідання 

постійної комісії питання: 

17. Про громадську організацію «Футбольний клуб «Черкащина – 

Академія» 

18. Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до Верховної Ради 

України щодо відзначення на державному рівні 75-ої річниці з дня завершення 

Корсунь-Шевченківської битви 

 

Коваленко В. М. запропонувала включити до порядку денного питання: 

19. Про звернення  депутатів Черкаської обласної ради  до органів 

місцевого  самоврядування, органів виконавчої влади, представників 

підприємств, установ та організацій різних форм власності, жителів Черкаської 

області щодо збору коштів на виготовлення  погруддя В’ячеслава  Чорновола  

на території музею-садиби   у с. Вільховець Звенигородського району 

Черкаської області 
 

Доманський В.М. запропонував змінити порядок розгляду питань 

порядку денного, а саме першим розглянути питання: 

  Про внесення змін до рішення обласної ради від 22.12.2017                 

№19-22/VII «Про обласний бюджет на 2018 рік»  

Другим розглянути питання: 

Про громадську організацію «Футбольний клуб «Черкащина – Академія» 

 

Голосування за зміни до порядку денного запропоновані  Доманським В.М. та 

Коваленко В.М.: 

"За" - 4 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

1. Про внесення змін до рішення обласної ради від 22.12.2017  №19-22/VII 

«Про обласний бюджет на 2018 рік»  

Доповідає: 

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів  

облдержадміністрації 
 

2. Про громадську організацію «Футбольний клуб «Черкащина – 

Академія» 

Доповідає: 

Лашкул 

Володимир Григорович 

- депутат обласної ради 
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3. Про призначення Галушко Марини Іванівни на посаду директора 

комунального закладу «Смілянська спеціальна загальноосвітня школа-інтернат  

І-ІІ ступенів Черкаської обласної ради»  

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності 
 
 

4. Про надання згоди на прийняття з державної власності до спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області друкованої 

продукції   

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності 
 
 

5.Про проведення конкурсного відбору кандидатів на посади керівників 

підприємств, установ, закладів спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Черкаської області  

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності 
 

6. Про внесення змін до рішення обласної ради від 08.04.2000 № 15-11 

«Про встановлення персональних стипендій до пенсій і зарплат народним 

артистам України»  

Доповідає: 

    Шабатін 

Олександр Олексійович 

- директор Департаменту культури та 

взаємозв’язків з громадськістю 

облдержадміністрації  

7. Про внесення змін до рішення обласної ради від 28.03.2008  № 16-8/V  

«Про встановлення обласної персональної стипендії лауреату Державної премії  

України ім. Т.Г. Шевченка, заслуженому працівнику культури України 

Захарченку В. І.»          

Доповідає: 

    Шабатін 

Олександр Олексійович 

- директор Департаменту культури та 

взаємозв’язків з громадськістю 

облдержадміністрації 

8. Про внесення змін до рішення обласної ради від 07.08.2008                       

№ 20-9/V «Про встановлення обласної персональної стипендії художньому 

керівнику та головному диригенту Черкаського академічного заслуженого 

українського  народного хору обласної філармонії, заслуженому діячу мистецтв 

України Трофименку Л. М.»  

Доповідає: 

Шабатін 

Олександр Олексійович 

- директор Департаменту культури та 

взаємозв’язків з громадськістю 

облдержадміністрації  
 



4 
 

9. Про затвердження норм витрат на проведення спортивних заходів 

Доповідає: 

Коваленко 

Катерина Юріївна 
 

- заступник начальника управління сім’ї, 

молоді та спорту облдержадміністрації  

10. Про затвердження програми розвитку туризму в Черкаській області на 

2018-2020 роки     

Доповідає: 

       Карманнік  

       Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального  

розвитку облдержадміністрації 

 

11. Про хід виконання рішення обласної ради від 07.10.2016 № 9-2/VIІ 

«Про обласну цільову програму «Інноваційні школи Черкащини» на період до 

2020 року»  

Доповідає: 

 Данилевський  

 Валерій Вікторович 

- начальник управління освіти і науки 

облдержадміністрації 
 

12.  Про хід виконання рішення обласної ради від 4.12.2011 № 10-1/VI  

«Про обласну програму розвитку дошкільної освіти на період до 2022 року» (із 

змінами)       

Доповідає: 

     Данилевський  

     Валерій Вікторович 

- начальник управління освіти і науки 

облдержадміністрації 
 

13. Про внесення змін до програми національно-патріотичного виховання 

дітей та молоді Черкаської області на 2017-2020 роки  

Доповідає: 

Коваленко 

Катерина Юріївна 
 

- заступник начальника управління сім’ї, 

молоді та спорту облдержадміністрації  

14. Про стан виконання Програми економічного і соціального розвитку 

Черкаської області  на 2017 рік  

Доповідає: 

Карманнік  

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації 
 

 

15. Про вихід із складу співзасновників друкованого засобу масової 

інформації журналу «Холодний Яр»          

Доповідає: 

    Паніщев 

    Богдан Євгенійович 

 

- керівник секретаріату обласної ради 

 

16. Про розгляд листа комунального закладу «Черкаський обласний 

краєзнавчий музей» щодо передбачення коштів на обстеження будівлі,  

технічних споруд та на виготовлення проектно-кошторисної документації  по 

капітальному ремонту на 2018 рік та колективного звернення щодо 
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капітального ремонту цокольної частини будівлі КЗ «Черкаський обласний 

краєзнавчий музей» Черкаської обласної ради  

Доповідають: 

    Шабатін 

Олександр Олексійович 

     

    Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- 

 

- 

директор Департаменту культури та 

взаємозв’язків з громадськістю 

облдержадміністрації  

директор Департаменту фінансів  

облдержадміністрації 
 

17.  Звіт постійної комісії обласної ради з питань освіти, науки, 

молодіжної політики та спорту 

Доповідає: 

Доманський 

Володимир Миколайович 
 

- голова постійної комісії 

18. Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до Верховної Ради 

України щодо відзначення на державному рівні 75-ої річниці з дня завершення 

Корсунь-Шевченківської битви 

Доповідає: 

Доманський 

Володимир Миколайович 
 

- голова постійної комісії 

19. Про звернення  депутатів Черкаської обласної ради  до органів 

місцевого  самоврядування, органів виконавчої влади, представників 

підприємств, установ та організацій різних форм власності, жителів Черкаської 

області щодо збору коштів на виготовлення  погруддя В’ячеслава  Чорновола  

на території музею-садиби   у с. Вільховець Звенигородського району 

Черкаської області 

Доповідає: 

Коваленко 

Валентина Михайлівна 
 

- депутат обласної ради 

Голосування за порядок денний: 

"За" - 4 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 

 

1.СЛУХАЛИ: 

Кравченко Н.М. яка поінформувала про проект рішення обласної ради 

«Про внесення змін до рішення обласної ради від 22.12.2017 №19-22/VII».  
 

 Наталія Миколаївна зазначила, що проект рішення підготовлено з метою 

забезпечення ефективного використання коштів обласного бюджету шляхом 

розподілу вільного залишку коштів на початок року, коштів від перевиконання 

обласного бюджету та перерозподілу бюджетних призначень в межах 

затвердженого загального обсягу видатків та надання кредитів на 2018 рік. 
 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається               

(додаток  1). 
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В обговоренні взяли участь всі присутні на засіданні члени постійної 

комісії. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати проект рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 22.12.2017 №19-22/VII»  та рекомендувати до 

розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

2. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання 

підтримати проект цього рішення.  
   

 

Висновок додається (додаток 2). 

 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Лашкула В.Г., який поінформував про створення футбольного клубу 

майстрів «Черкащина – Академія», що представляє Черкаську область в 

чемпіонаті України з футболу серед команд групи «А» другої ліги та звернувся 

з проханням політичної підтримки новоствореного футбольного клубу.  

Володимир Григорович  також вніс пропозиції, щодо подальшого 

функціонування новоствореного футбольного клубу та щодо розгляду на 

черговій  сесії обласної ради проекту рішення обласної ради «Про громадську 

організацію «Футбольний клуб «Черкащина – Академія». 
 

 Текст проекту рішення додається (додаток  3). 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Коваленко В. М., яка  запропонувала заслухати  з цього питання 

заступника начальника управління сім’ї, молоді та спорту 

облдержадміністрації. 
 

Коваленко К.Ю., яка зазначила що дане питання вивчається управлінням 

сім’ї, молоді та спорту облдержадміністрації та запропонувала звернутись до 

міської ради м. Черкаси з пропозицією створення муніципального футбольного 

клубу і  привела приклад функціонування аналогічного футбольного клубу у            

м. Миколаїв. 
 

 За результатами розгляду та обговорення проект рішення обласної ради 

«Про громадську організацію «Футбольний клуб «Черкащина – Академія»  не 

набрав необхідної  кількості голосів на підтримку і тому не може бути 

рекомендованим постійною комісією обласної ради з питань з питань освіти, 

науки, культури, молодіжної політики та спорту до розгляду на пленарному 

засіданні обласної ради.    
 

Висновок додається (додаток 4). 

 

"За" - 3; "Проти" - 0; "Утримались" - 1; "Не голосували" – 0. 
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3. СЛУХАЛИ: 

 Петрова В.О., який поінформував про проект рішення обласної ради «Про 

призначення Галушко М. І. на посаду директора комунального закладу 

«Смілянська спеціальна загальноосвітня школа-інтернат І-ІІ ступенів 

Черкаської обласної ради». 
 

 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається                  

(додаток  5).  

 

ВИСТУПИЛИ:  

Петров В.О., який зазначив, що Галушко Марину Іванівну визнано 

переможцем конкурсу на посаду директора комунального закладу «Смілянська 

спеціальна загальноосвітня школа-інтернат І-ІІ ступенів Черкаської обласної 

ради». 
 

Галушко М. І., яка  коротко поінформувала про свою трудову діяльність 

та відповіла на запитання депутатів. 

 

В обговоренні взяли участь присутні   на засіданні члени постійної 

комісії, Вельбівець О.І. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати проект рішення обласної ради «Про призначення                           

Галушко М. І. на посаду директора комунального закладу «Смілянська 

спеціальна загальноосвітня школа-інтернат І-ІІ ступенів Черкаської обласної 

ради»  та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

2. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання 

підтримати проект цього рішення.     
 
 

Висновок додається (додаток 6). 
 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

    
 

4. СЛУХАЛИ:   

Петрова В.О., який поінформував про проект рішення обласної ради «Про 

надання згоди на прийняття з державної власності до спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області друкованої 

продукції».   

Віталій Олександрович зазначив, що проект рішення підготовлено на 

підставі звернення  Національної академії педагогічних наук України щодо 

передачі з державної власності до спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Черкаської області друкованої продукції.   Дана друкована 

продукція розподіляється між КНЗ «Черкаський обласний інститут 

післядипломної освіти педагогічних працівників» Черкаської обласної ради, КЗ 

«Черкаський навчально-реабілітаційний центр «Країна добра» Черкаської 
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обласної ради, КЗ «Обласна універсальна наукова бібліотека імені Тараса 

Шевченка» Черкаської обласної ради. 
 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається                  

(додаток  7). 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати проект рішення обласної ради «Про надання згоди на 

прийняття з державної власності до спільної власності територіальних громад 

сіл, селищ, міст Черкаської області друкованої продукції» та рекомендувати до 

розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

2. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання 

підтримати проект цього рішення.  

    
Висновок додається (додаток 8). 

 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 
 

5. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який поінформував про проект рішення обласної ради «Про 

проведення конкурсного відбору кандидатів на посади керівників підприємств, 

установ, закладів спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області». 

Віталій Олександрович зазначив, що проект рішення обласної ради  

підготовлено, з метою приведення його у відповідність до діючого 

законодавства та забезпечення прозорої кадрової політики Черкаською 

обласною радою при підборі кандидатур на посади керівників підприємств, 

установ, закладів спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається                   

(додаток  9). 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати проект рішення обласної ради «Про проведення 

конкурсного відбору кандидатів на посади керівників підприємств, установ, 

закладів спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської 

області» та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

2. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання 

підтримати проект цього рішення.  

    

Висновок додається (додаток 10). 

 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
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6. СЛУХАЛИ: 

Шабатін О.О.  який поінформував  про проект рішення обласної ради 

«Про внесення змін до рішення обласної ради від 08.04.2000 № 15-11 «Про 

встановлення персональних стипендій до пенсій і зарплат народним артистам 

України».  

Олександр Олексійович зазначив, що даним проектом рішення обласної 

ради  передбачається встановлення персональних стипендій народним артистам 

України у розмірі по 1000 грн, починаючи з 01.07.2018, в місяць кожному, за 

рахунок коштів, передбачених в обласному бюджеті по галузі «Культура і 

мистецтво». 

 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається                    

(додаток  11). 
 

ВИСТУПИЛА: 

Коваленко В. М., яка запропонувала Департаменту культури та 

взаємозв’язків  з громадськістю облдержадміністрації вивчити питання щодо 

можливого встановлення  персональних стипендій до пенсій і зарплат 

народним артистам України у розмірі прожиткового мінімуму. 

 

В обговоренні взяли участь присутні  на засіданні члени постійної комісії,               

Вельбівець О.І. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати проект рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 08.04.2000 № 15-11 «Про встановлення 

персональних стипендій до пенсій і зарплат народним артистам України»,  

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради та 

пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати проект 

цього рішення.     

2. Доручити   Департаменту культури та взаємозв’язків  з громадськістю 

облдержадміністрації вивчити питання щодо можливого встановлення  

персональних стипендій до пенсій і зарплат народним артистам України у 

розмірі прожиткового мінімуму, підготувати  та внести у встановленому 

порядку на розгляд сесії відповідний проект рішення обласної ради. 
 

 

Висновок додається (додаток 12). 
 

 

Голосування:  "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 

 

7. СЛУХАЛИ: 

Шабатін О.О.  який поінформував  про проект рішення обласної ради 

«Про внесення змін до рішення обласної ради від 28.03.2008  № 16-8/V  «Про 

встановлення обласної персональної стипендії лауреату Державної премії  

України ім. Т.Г. Шевченка, заслуженому працівнику культури України 

Захарченку В. І.». 
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Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається                    

(додаток  13). 
 

ВИСТУПИЛА: 

Коваленко В. М., яка запропонувала Департаменту культури та 

взаємозв’язків  з громадськістю облдержадміністрації вивчити питання щодо 

можливого встановлення  обласної персональної стипендії лауреату Державної 

премії  України ім. Т.Г. Шевченка, заслуженому працівнику культури України 

Захарченку В. І. у розмірі прожиткового мінімуму. 

 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати проект рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 28.03.2008   № 16-8/V  «Про встановлення обласної 

персональної стипендії лауреату Державної премії  України ім. Т.Г. Шевченка, 

заслуженому працівнику культури України Захарченку В. І.», рекомендувати до 

розгляду на пленарному засіданні обласної ради та пропонувати депутатам 

обласної ради при розгляді питання підтримати проект цього рішення.     

2. Доручити   Департаменту культури та взаємозв’язків  з громадськістю 

облдержадміністрації вивчити питання щодо можливого встановлення  

обласної персональної стипендії лауреату Державної премії  України ім.                 

Т.Г. Шевченка, заслуженому працівнику культури України Захарченку В. І. у 

розмірі прожиткового мінімуму, підготувати  та внести у встановленому 

порядку на розгляд сесії відповідний проект рішення обласної ради.   

 

Висновок додається (додаток 14). 

 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 

 

8. СЛУХАЛИ: 

Шабатін О.О.  який поінформував  про проект рішення обласної ради 

«Про внесення змін до рішення обласної ради від 07.08.2008 № 20-9/V «Про 

встановлення обласної персональної стипендії художньому керівнику та 

головному диригенту Черкаського академічного заслуженого українського  

народного хору обласної філармонії, заслуженому діячу мистецтв України 

Трофименку Л. М.». 

 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається                    

(додаток  15). 
 

ВИСТУПИЛА: 

Коваленко В. М., яка запропонувала Департаменту культури та 

взаємозв’язків  з громадськістю облдержадміністрації вивчити питання щодо 

можливого встановлення  обласної персональної стипендії художньому 

керівнику та головному диригенту Черкаського академічного заслуженого 
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українського  народного хору обласної філармонії, заслуженому діячу мистецтв 

України Трофименку Л. М. у розмірі прожиткового мінімуму. 

 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати проект рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 07.08.2008  № 20-9/V «Про встановлення обласної 

персональної стипендії художньому керівнику та головному диригенту 

Черкаського академічного заслуженого українського  народного хору обласної 

філармонії, заслуженому діячу мистецтв України Трофименку Л. М.», 

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради та 

пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати проект 

цього рішення.     

2. Доручити   Департаменту культури та взаємозв’язків  з громадськістю 

облдержадміністрації вивчити питання щодо можливого встановлення  

обласної персональної стипендії художньому керівнику та головному 

диригенту Черкаського академічного заслуженого українського  народного 

хору обласної філармонії, заслуженому діячу мистецтв України                

Трофименку Л. М. у розмірі прожиткового мінімуму, підготувати  і внести у 

встановленому порядку на розгляд сесії відповідний проект рішення обласної 

ради. 

 

Висновок додається (додаток 16). 

 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 

 

9. СЛУХАЛИ: 

Коваленко К.Ю., яка поінформувала про проект рішення обласної ради  

«Про затвердження норм витрат на проведення спортивних заходів».  

Катерина Юріївна зазначила, що відповідний проект рішення 

підготовлений з метою приведення у відповідність до програми розвитку 

фізичної культури і спорту в області на 2016 – 2020 роки, затвердженої 

рішенням обласної ради від 07.10.2016 № 9-4/VIІ, забезпечення підготовки та 

участі спортсменів у спортивних заходах всеукраїнського рівня з олімпійських  

та неолімпійських видів спорту згідно календарного плану, в тому числі 

шляхом здійснення видатків на заходи з фізичної культури і спорту обласного 

значення включаючи підготовку та участь збірних команд регіону у спортивних 

змаганнях державного рівня відповідно до положення (регламенту) про 

змагання та проведення навчально-тренувальних зборів за результатами участі 

у змаганнях. 
 

 Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається                

(додаток  17). 
 

В обговоренні взяли участь всі присутні на засіданні члени постійної 

комісії. 
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ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати проект рішення обласної ради «Про затвердження норм 

витрат на проведення спортивних заходів» та рекомендувати до розгляду на 

пленарному засіданні обласної ради. 

2. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання 

підтримати проект цього рішення.     

 

Висновок додається (додаток 18). 

 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 

10. СЛУХАЛИ: 

Карманніка Р.В., який поінформував про проект рішення обласної ради 

«Про затвердження програми розвитку туризму в Черкаській області на 2018-

2020 роки». 

Роман Володимирович зазначив, що в області діє довгострокова 

Програма розвитку туризму в Черкаській області на 2012-2020 роки, 

затверджена рішенням обласної ради від 26.06.2012 № 16-4/VI, але визначені в 

межах Програми напрямки, завдання та заходи розфокусовані,  деякі із них 

втратили актуальність.  

Подальша реалізація Програми потребує внесення постійних змін, тому 

Департаментом регіонального розвитку облдержадміністрації спільно з ГС 

«Асоціація гостинності Черкащини», Черкаською агенцією регіонального 

розвитку,   Асоціацією «Інклюзивного Реабілітаційного Соціального Туризму» 

та представниками туристичної сфери регіону розроблено проект Програми 

розвитку туризму в Черкаській області  на 2018-2020 роки, в межах якої 

визначено пріоритетні, більш конкретні заходи для розвитку туристичної галузі 

Черкащини, враховуючи обмежений фінансовий ресурс. 

Затвердження Програми дозволить посилити позитивні тенденції 

розвитку туристичної індустрії регіону та поліпшити імідж області як одного з 

туристично-привабливих регіонів України для залучення більшої кількості 

туристів та іноземних інвестицій. 
 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається                 

(додаток  19). 
 

Роман Володимирович звернув увагу членів постійної комісії на те, що у 

зв’язку зі зверненням  Асоціації «Інклюзивного Реабілітаційного Соціального 

Туризму» Департаментом регіонального розвитку облдержадміністрації 

пропонується внести доповнення до проекту рішення та звернувся з проханням 

розглянути та підтримати проект рішення обласної ради з доповненням. 
 

Текст доповнення до проекту рішення додається (додаток  20). 
 

В обговоренні взяли участь всі присутні  на засіданні члени постійної 

комісії, Вельбівець О.І. 
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ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати проект рішення обласної ради «Про затвердження 

програми розвитку туризму в Черкаській області на 2018-2020 роки» з 

доповненням та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної 

ради. 

2. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання 

підтримати проект цього рішення з доповненням.   
   

Висновок додається (додаток 21). 

 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 

 

11. СЛУХАЛИ: 

Данилевського В. В., який поінформував про хід виконання рішення 

обласної ради  від 07.10.2016 № 9-2/VIІ «Про обласну цільову програму 

«Інноваційні школи Черкащини» на період до 2020 року»  та проект рішення 

обласної ради «Про хід виконання рішення обласної ради  від 07.10.2016                 

№ 9-2/VIІ «Про обласну цільову програму «Інноваційні школи Черкащини» на 

період до 2020 року».  
 

Текст інформації про хід виконання рішення обласної ради з проектом 

рішення  додаються (додаток  22). 

 

В обговоренні взяли участь всі присутні на засіданні члени постійної 

комісії. 
 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію про хід виконання рішення обласної ради від 07.10.2016    

№ 9-2/VIІ «Про обласну цільову програму «Інноваційні школи Черкащини» на 

період до 2020 року» взяти до відома. 

2. Підтримати проект рішення обласної ради «Про хід виконання рішення 

обласної ради від 07.10.2016 № 9-2/VIІ «Про обласну цільову програму 

«Інноваційні школи Черкащини» на період до 2020 року» та рекомендувати до 

розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається (додаток 23). 

 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 
 
 

12. СЛУХАЛИ: 

Данилевського В. В., який поінформував про хід виконання рішення 

обласної ради  від 4.12.2011 № 10-1/VI  «Про обласну програму розвитку 

дошкільної освіти  на період до 2022 року»  та проект рішення обласної ради 
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«Про хід виконання рішення обласної ради  від 4.12.2011 № 10-1/VI  «Про 

обласну програму розвитку дошкільної освіти  на період до 2022 року».  
 

Текст інформації про хід виконання рішення обласної ради з проектом 

рішення  додаються (додаток  24). 

 

В обговоренні взяли участь всі присутні  на засіданні члени постійної 

комісії. 
 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію про хід виконання рішення обласної ради від 4.12.2011      

№ 10-1/VI  «Про обласну програму розвитку дошкільної освіти  на період до 

2022 року» взяти до відома. 

2. Підтримати проект рішення обласної ради «Про хід виконання рішення 

обласної ради  від 4.12.2011 № 10-1/VI  «Про обласну програму розвитку 

дошкільної освіти  на період до 2022 року» та рекомендувати до розгляду на 

пленарному засіданні обласної ради. 
 
 

Висновок додається (додаток 25). 

 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 

 

13. СЛУХАЛИ: 

Коваленко К.Ю.,  яка поінформувала про проект рішення обласної ради  

«Про внесення змін до програми  національно-патріотичного виховання дітей 

та молоді Черкаської області  на 2017-2020 роки».  

Катерина Юріївна зазначила, що проект рішення підготовлений з метою 

розширення списку відповідальних виконавців програми національно-

патріотичного виховання дітей та молоді Черкаської області на 2017-2020 роки  

та у зв’язку зі зміною назв структурних підрозділів виконавців.  

 
 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається                  

(додаток  26). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Журило А.М., який коротко поінформував про діяльність громадської 

організації «Дитяче громадське об’єднання «Туристсько-краєзнавчий клуб 

«Альта» та запропонував внести зміни до програми  національно-патріотичного 

виховання дітей та молоді Черкаської області  на 2017-2020 роки. 

 

Вельбівець О.І., який запропонував доручити   управлінню сім’ї, молоді 

та спорту облдержадміністрації розглянути пропозиції  громадської організації  

«Дитяче громадське об’єднання «Туристсько-краєзнавчий клуб «Альта» та, за 

умови погодження,  підготувати  та внести у встановленому порядку на розгляд 

наступної сесії обласної ради. 
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Також Олександр Іванович звернув увагу заступника начальника 

управління сім’ї, молоді та спорту облдержадміністрації на недотримання 

термінів подання до виконавчого апарату обласної ради проектів рішень 

обласної ради,  що пропонуються до розгляду на пленарному засіданні обласної 

ради. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати проект рішення обласної ради «Про внесення змін до 

програми  національно-патріотичного виховання дітей та молоді Черкаської  

області  на 2017-2020 роки», рекомендувати до розгляду на пленарному 

засіданні обласної ради та пропонувати депутатам обласної ради при розгляді 

питання підтримати проект цього рішення.    

2.   Доручити   управлінню сім’ї, молоді та спорту облдержадміністрації 

розглянути пропозиції  громадської організації  «Дитяче громадське об’єднання 

«Туристсько-краєзнавчий клуб «Альта» та, за умови погодження,  підготувати  

та внести у встановленому порядку на розгляд наступної сесії обласної ради. 
   

 

Висновок додається (додаток 27). 

 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

 

 

14. СЛУХАЛИ: 

Карманніка Р. В., який поінформував про стан виконання Програми 

економічного і соціального розвитку Черкаської області  на 2017 рік. 

 

Текст інформації про стан виконання програми  додається (додаток 28).  

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію про стан виконання Програми економічного і соціального 

розвитку Черкаської області  на 2017 рік  взяти до відома.  

2. Погодити зняття з контролю постійної комісії рішення обласної ради 

від 24.03.2017 №13-1/ VІІ «Про Програму економічного і соціального розвитку 

Черкаської області  на 2017 рік» у зв’язку із закінченням терміну дії. 
 

Висновок додається (додаток 29). 
 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 

15. СЛУХАЛИ: 

Паніщева Б.Є., який поінформував про проект рішення обласної ради  

«Про вихід із складу співзасновників друкованого засобу масової інформації 

журналу «Холодний Яр».          
 

Текст проекту рішення додається  (додаток  30). 
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ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення обласної ради «Про вихід із 

складу співзасновників друкованого засобу масової інформації журналу 

«Холодний Яр» та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні 

обласної ради.    

 Висновок додається (додаток 31). 

 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 

 

16. СЛУХАЛИ: 

Шабатіна О.О.  який поінформував  про лист комунального закладу 

«Черкаський обласний краєзнавчий музей» щодо передбачення коштів на 

обстеження будівлі,  технічних споруд та на виготовлення проектно-

кошторисної документації  по капітальному ремонту на 2018 рік та колективне 

звернення щодо проведення капітального ремонту цокольної частини будівлі                         

закладу. 
 

 Текст листа додається (додаток 32). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кондратський Л.С., який поінформував про технічний стан споруд та 

комунікацій  КЗ «Черкаський обласний краєзнавчий музей» Черкаської 

обласної ради. 

Собко І.В., яка поінформувала про стан експозицій музею та про основну 

музейну діяльність. 

 

Вельбівець О.І., який запропонував директору комунального закладу 

«Черкаський обласний краєзнавчий музей» звернутись до відповідного 

науково-технічного центру для попереднього визначення вартості обстеження 

приміщення музею, а Департаменту культури та взаємозв’язків  з 

громадськістю облдержадміністрації  після отримання кошторисної вартості 

обстеження підготувати  відповідний  фінансовий запит щодо виділення коштів 

з обласного  бюджету.  

Доманський В. М., який запропонував провести засідання постійної 

комісії в приміщенні КЗ «Черкаський обласний краєзнавчий музей». 

 

Висновки та рекомендації з цього питання комісією не приймалися. 

 

 

17. СЛУХАЛИ: 

Доманського В.М., який ознайомив із підготовленим   звітом постійної 

комісії обласної ради з питань освіти, науки, молодіжної політики та спорту. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Схвалити  текст звіту постійної комісії обласної ради з питань 

освіти, науки, молодіжної політики та спорту (додається). 
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2. Доручити голові постійної комісії виступити із звітом на 

пленарному засіданні обласної ради. 

 
 

Висновок додається до протоколу (додаток 33). 

 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 

 

18. СЛУХАЛИ: 

Доманського В.М., який повідомив членам постійної комісії, що питання 

«Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до Верховної Ради України 

щодо відзначення на державному рівні 75-ої річниці з дня завершення Корсунь-

Шевченківської битви» доопрацьовується і запропонував залишити його без 

розгляду постійної комісії. 

 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 

 

19. СЛУХАЛИ: 

Коваленко В. М., яка запропонувала звернутись до органів місцевого 

самоврядування, органів виконавчої влади, представників підприємств, установ 

та організацій різних форм власності, жителів Черкаської області   щодо збору 

коштів на виготовлення погруддя В’ячеслава  Чорновола на території музею-

садиби у с. Вільховець Звенигородського району Черкаської області. 

 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати звернення  депутатів Черкаської обласної ради  до 

органів місцевого самоврядування, органів виконавчої влади, представників 

підприємств, установ та організацій різних форм власності, жителів Черкаської 

області  щодо збору коштів на виготовлення погруддя В’ячеслава  Чорновола 

на території музею-садиби у с. Вільховець Звенигородського району Черкаської 

області. 

 

Висновок додається до протоколу (додаток 34). 

 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                               В.  Доманський 

 

 

Секретар  постійної  комісії                                                         О. Ковбоша 

 


